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Už dávno jsem zjistil, že pro evangelizaci prostě nemám obdarování. Někdy jsem míval
výčitky, že pro ty nevěřící vlastně nic nedělám a že bych měl…

Jaká to byla úleva, když jsem pak poznal, že

Ježíš nehledá učedníky mimořádně obdarované,
ale oddaně poslušné.

A k jejich poslušnosti se zvláštním způsobem přiznává nad naše očekávání!

A ještě jeden nesmírně důležitý princip:

O svých obdarováních nerozhoduji.
Ale o své poslušnosti ano!

V každé chvíli, v každém setkání a rozhovoru, znovu a znovu…

Pane Ježíši,
děkuji, že naše slabosti a neumělost nejsou překážkou,
abys skrze nás konal své dílo, které sahá až do věčnosti.
Stačí Ti naše poslušnost…
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